
Referat fra bestyrelsesmøde den 15.02.25 i DKeF. 
Mødet blev afholdt online kl. 9.00 - 13.00 

 
Deltagere:  

Niklas L. Rejnstrup, Marianne Jensen, Michael Zimmermann, Thomas Jensen, Svend Jørgen-

sen, Poul Larsen-Fedders. 

 

DKeF: Katja Bødtger 

 

Dagsordenspunkt Referat  Opfølgning  
Pkt. 1. Formand Niklas Lykke 

Rejnstrup 

 

Orienteringer: 

• Møder i DIF 

 

 

Drøftelse:  

• Migrering/licenser 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Årsmøde 

• Temperaturmøde før eller 

efter årsmødet? 

 

 

 

 

• Dirigent 

 

• Indkomne forslag 

 

 

 

 

 

 

 

Der har ikke været afholdt møder i DIF 

siden sidst. 

 

Status er at næsten alle er inde i ny 

Tenant. Der er to hængepartier Katja føl-

ger op på.  

 

Udgangspunktet for licenser er at alle får 

en basislicens. Derudover er der 4 der 

får en standardlicens. Brugere med ba-

sislicens kan kun tilgå mail via browser. 

Der medfølger office pakke online, men 

ikke outlook appen, så hvis nogen af vo-

res frivillige har brug for det, så skal det 

tilkøbes. Niklas vil gerne høre bestyrel-

sens holdning til dette.  
 

Der var enighed om at det skal være at-

traktivt at være frivillig, så vi er nødt til 

at stille de værktøjer til rådighed der er 

behov for, for at kunne løse opgaven. 

Katja følger op på licenser med ITM8 og 

bestyrelsen orienterer udvalgene på 

kommende weekendmøde.  

 

 

 

Da bestyrelsen forventer, at der kan 

komme orienteringer fra TU, så bliver 

der indkaldt til temperaturmøde den 

31.03.25. 

 

 

Niklas er i dialog med mulige emner. 

 

Lige nu er der ikke nogen indkomne for-

slag 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja følger 

op. 

 

 

Katja følger 

op møde ITM8 

og sætte det 

på dagsorde-

nen til week-

endmøde 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja laver 

indkaldelsen 

 

 

 

 

Niklas følger 

op 

 

 

 



• Valg 2025 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Workshops 

 

Vi skal finde en ny næstformand. Gerne 

en der kan se sig selv som formand i 

2026.  

Derudover har vi en vakant post i besty-

relsen.  

 

I TU mangler vi en person. Michael er i 

dialog med et muligt emne. 

 

I eliteudvalget mangler vi en formand og 

en person der kan noget med Classic. 

 

Forslag om 2 workshops på årsmødet, 

der omhandler online rekruttering og fa-

milieaktiviteter.  

Begrundelse af strategi 2026-29 samt 

opfølgning på nuværende strategi 2022-

25 og afsluttende spørgeskema. 

 

Thomas læg-

ger et opslag 

på FB 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja følger 

op 

Pkt. 2. Næstformand Mari-

anne Jensen 

 

Orientering/drøftelse:  

• Åbent Hus 2025 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Mentor/instruktør 

 

 

 

 

Åbent Hus 2025 bliver lidt anderledes i 

år, da vi har valgt ikke at lægge beslag 

på weekenderne i september og i stedet 

for lægge op til at klubberne selv kan 

vælge dag for Åbent Hus.  

Vi fastholder et tilskud på 2000 kr. til de 

byer der ønsker at afholde Åbent Hus i 

løbet af efteråret 2025. Katja laver ud-

kast til indbydelse. 

 

Vi afholder møde om 14 dage, hvor vi 

drøfter initiativer omkring mentor og in-

struktør. 

 

 

 

 

 

Katja og Mari-

anne følger op 

 

 

 

 

 

 

 

Thomas, Mari-

anne og Katja 

holder møde 

Pkt. 3. 2. Næstformand Mi-

chael Zimmermann 

 

Orienteringer 

• Kegleportalen / snitliste 

for seniorer 

 

 

 

• Opfølgning på opgørelse 

over registrering af antal 

landskampe / eliteudval-

get.  

 

 

• Familiedag 

 

 

 

 

 

 

Ambitionen er stadig at lave en snitliste 

for seniorer. Michael følger op på det i 

kommende periode og orienterer besty-

relsen herefter. 

  

Michael tager det med på kommende eli-

teudvalgsmøde.  

 

 

 

Der bliver afholdt familiedag den 1. 

marts i RKC. Der bliver annonceret i avis 

 

 

 

 

Michael følger 

op 

 

 

 

Michael tager 

det med til 

eliteudvalget 

 

 

Michael og 

Katja følger 

op 

 



 

 

 

 

 

• Aktivitetskalender 

 

og på FB. Roskilde kommune har bevil-

get 16.000 kr. til arrangementet. Der er 

nedsat en arbejdsgruppe der er i gang 

med at planlægge dagen. 

 

TU har lavet et oplæg til weekender. Mi-

chael følger op med TU og spørger hvilke 

weekender der er Bohle/classic. Katja 

lægger de datoer ind vi har på nuvæ-

rende tidspunkt.  

 

 

 

 

 

 

Michael og 

Katja følger 

op 

 

 

Pkt. 4. Thomas Jensen 

 

Orientering 

 

 

Thomas orienterede om en ny DIF- ud-

melding omkring brugen af Facebook 

som nyhedskanal. Der kommer mere fra 

DIF på emnet i slutningen af april. 

 

Thomas er i dialog med youtubere om 

pilotprojekt. Der er ikke helt enighed om 

formatet, så vi mangler en afklaring.  

 

Thomas er i dialog med Autismeforenin-

gen om kegler som koncentrationssport.  

 

Thomas fortæller om et muligt initiativ 

omkring familiedag i Aarhus, hvor pensi-

onisternes familier inviteres med til keg-

ler.  

 

 

 

Thomas følger 

op 

Pkt. 5. Svend Jørgensen  

 

Orientering 

• Dommerkursus 

 

 

 

 

Drøftelse 

• Banekonsulenter 

 

 

 

 

Der er inviteret til dommerkursus i RKC i 

forbindelse med herrer/damer. Vi vil 

gerne have flere dommere øst for Store-

bælt.  

 

 

Vi mangler stadig 2 banekonsulenter til 

at overtage efter John og Karl. 

 

 

 

 

Svend følger 

op 

 

 

 

 

Alle ser sig 

om efter em-

ner 

Pkt. 6. Poul Larsen-Fedders 

 

Orientering 

• Regnskab 2024 

 

 

 

 

Poul modtager i nærmeste fremtid et ud-

kast til regnskab fra Maiken i IKC. Vi føl-

ger planen. Der er udsendt licensop-

krævninger for både bohle og classic. 

 

 

 

Katja sætter 

regnskab på 

næste møde. 

Pkt. 7. Vakant 

 

  

https://kegleforbund.sharepoint.com/:w:/s/DanskKegleForbundBestyrelse/EbTDXAaTeXRJn-JVVv9KzLwBfePc5jM8MH3Pv-dNUp58FA?e=VeCju4


Pkt. 8. Katja Bødtger 

 

Orientering 

• Motivu og KIFA 

 

 

 

 

• Sønderborg projekt 

 

 

 

 

 

• Strategi 2022-25 - opgø-

relse af 2024  

 

Vi får tilbudt KIFA et abonnement til Mo-

tivu fordi de har taget godt imod de to 

studerende samt for at få noget erfaring 

med platformen.  

Klubberne i Sønderborg kommune har 

besluttet, at de gerne vil holde skole-

stævne igen i 2025. Katja deltager i et 

møde den 24. april i sydals, hvor plan-

lægningen kommer til at foregå.  

DIF strategikonsulent har indkaldt til 

Statusmøde for 2024. Katja udfylder 

evalueringsskema, der fremlægges for 

bestyrelsen på mødet den 16. marts. 

Niklas og Katja har møde med strategi-

konsulenten i april. 

 

 

 

Katja følger 

op  

 

 

 

Katja følger 

op 

 

 

 

 

Katja sætter 

punktet på 

næste møde. 

Pkt. 9. Næste møde Søndag den 16. marts 2025  

Online kl. 9-12 

 

 

Pkt. 10. Evaluering af mødet 

 

Alle var enige om, at det var et rigtig 

godt og effektivt møde med en god 

struktur, hvor vi holdt os til dagsordenen 

uden for mange sidespring.  

Vi skal tilstræbe en god balance mellem 

fysiske møder og online møder og sørge 

for at designe dagsordenen efter det, så 

vi får behandlet emner med debat og di-

alog på de fysiske møder, der egner sig 

bedre til det. 

 

 

Pkt. 11. Eventuelt 

 

Ingenting til eventuelt  

 

https://kegleforbund.sharepoint.com/sites/DanskKegleForbundBestyrelse/Strategi/Forms/AllItems.aspx?id=%2Fsites%2FDanskKegleForbundBestyrelse%2FStrategi%2FStrategi%202022%2D25%2FProcesm%C3%A5l%202024%2D25&viewid=4eb9ed7a%2D0933%2D42f1%2Db34f%2Dafd67c6c0080
https://kegleforbund.sharepoint.com/sites/DanskKegleForbundBestyrelse/Strategi/Forms/AllItems.aspx?id=%2Fsites%2FDanskKegleForbundBestyrelse%2FStrategi%2FStrategi%202022%2D25%2FProcesm%C3%A5l%202024%2D25&viewid=4eb9ed7a%2D0933%2D42f1%2Db34f%2Dafd67c6c0080

